

Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 10/8 – 2021

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Knud, Malou, Pia, Anja, Camilla

Fraværende:

Dagsorden

1. Referent
2. Næste møde og øvrige datoer
3. Økonomi
4. Personale
5. Ridehus - status
6. Arbejdsdage
7. Folde
8. Regler på ROR
9. Strå - tilbagemeldinger
10. Organisering i laden
11. Kommunen - status
12. Eventuelt

Ad. 1. Valg af referent

Malou blev valgt som referent

Ad. 2. Dagsorden

- Næste bestyrelsesmøde: d. 6. september
- Stævne: d. 21. og 22. august
- Arbejdsdage: d. 2. og 3. oktober
- Jubilæumsarrangement: d. 16. oktober

Ad. 3. Økonomi

Driftsresultat pr. 31.07.2021: 256.758 kr. mod 143.723 kr. i 2020.

Indestående i bank pr. 31.07.2021: 677.482 kr. mod 694.840 kr.

Bemærkninger: der holdes særligt øje med stråforbruget fra 1. august og frem.

Ad. 4. Personale

Der har været en stigende lønudgift for stalden sammenlignet med samme tid sidste år. Anne-Marie har kigget nærmere ind i det og der er flere faktorer som har spillet/spiller ind. Vi har b.la. haft øget udgift ved flere bokse samt ændring af strårutine, længere tid til udluk på sommerfolde, den tidligere fastansatte har haft flere timer osv. Anne-Marie har udarbejdet et forslag over personale i stalden pr. 1. september, som blev fremlagt på mødet. Anne-Marie går videre med forslaget.

Ad. 5. Ridehus - status

Vi har fået en fantastisk ny bund i vores ridehus, og den er allerede indviet i bedste stil. Feedbacken er positiv og det er skønt med et ridehus som ikke støver.

Der skal dog strammes op på opsamling af lorte, så vi kan passe på bunden. Hermed en opfordring til alle - der laves skilte, som hænges op.

Taget skal snart laves i ridehuset - Pia melder ud, hvornår ridning ikke er muligt.

Ad. 6. Arbejdsdage

Vi afholder arbejdsdage d. 2. og 3. oktober, med fokus på:

- Gennemgang af vinterfolde og sygefolde
- Indgangsparti (mellemgangen)
- Pudsning af vinduer
- Samling af havemøbler
- Springmateriale - organisering
- Oprydning og kørsel til Kara
- Vaskning/maling af porte
- Depotrum til cafeen samt ponygames/udstyr i springrummet

Der kommer fælles mødetidspunkt samt sluttidspunkt, og arbejdsopgaver for alle ☺ Pia og Mette bliver ansvarlige for dagene.

Ad. 7. Sygefolde

Vi har længe haft en dialog omkring vores nuværende sygefolde, da de pt. er for store til en syg hest og desuden trænger til en kærlig hånd. Anne-Marie fremlagde et udkast til mødet, så der i alt vil komme 6 sygefolde – men med mulighed for 8. Tilbuddet fra PODA m. træhegn lyder på 76.000 inkl. moms. men uden bund og dræn. Det kan vi selv lægge for 20-30.000 kr. – totalt 100.000 kr.

Der kom et forslag om, at de kunne få en ny placering. Dette vil blive undersøgt nærmere, men der var klar enighed om, at de skal etableres.

Ad. 8. Regler på ROR

Mange er usikre på ROR's regler. De "gamle" regler skal læses igennem og skrives på ny, så der kommer ét samlet regelsæt. Anja og Camilla kigger på dette.

Ad. 9. Strå

Der er mange forskellige meninger om, hvad der er godt og dårligt strå – og hvornår det skal smides ud. Der blev diskuteret frem og tilbage og konklusionen blev, at vi ønsker at få en fagperson til at komme med et oplæg/nogen retningslinjer.

Ad. 10. Organisering af laden

Der er flere forslag til, hvad det støbte gulv skal bruges til. Der var enighed om, at alle vores maskiner skal på det støbte gulv, så gangen bliver fri. Anja og Camilla kom med et forslag til yderligere organisering, som der arbejdes videre på – evt. en organiseringsplan over hele laden. Anne-Marie er i gang med at få tilbud på fliser i resten af laden.

Ad. 11. Kommunen – status

Flere medlemmer med egen hest, har haft et par ubehageligt oplevelser når der rides i kolonihaven. Der må gerne rides i kolonihaverne, og Anne-Marie er i dialog med dem og skal mødes med dem i slut august. Derudover vil vi rigtig gerne dem og naboerne til rundvisning og snak.

Ad. 12. Eventuelt

1. Hvis man har input til bestyrelsen, skal det sendes til formanden. Dermed kan det blive planlagt struktureret og tages med til næste møde.
2. Elevskolen har købt to fjordheste, som allerede fungerer rigtig godt. Mette har en mulig plan med evt. løsdrift, som der arbejdes videre på.
3. Elevskolens elever har udfordringer med at komme til første time, efter de har fået nyt skema. Mette kommer med et forslag til mulige løsninger. Derudover blev der talt om, hvordan den øverste bane evt. kunne laves bedre, så den kan bruges mere om vinteren.
4. Pia indkøber nye greb til redskaber samt bomholdere